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Uprava Uljanika uskoro će pripremiti cjelovit program restrukturiranja koji će biti spreman za

slanje u Bruxelles, a program i koncept postavljeni su na način da je u ovom trenutku Danko

Končar odabrani strateški partner, istaknuto je u srijedu nakon sastanka u Ministarstvu

gospodarstva, dok je sam Končar poručio kako on je strateški partner, ali i kako je spreman

ustupiti to mjesto ili surađivati s drugim strateškim partnerom.

Pomoćnik ministra gospodarstva, poduzetništva i obrta Zvonimir Novak je izvijestio da su na

današnjem sastanku s Upravom Uljanika i potencijalnim strateškim partnerom Dankom

Končarom raspravili o novom konceptu restrukturiranja kojeg je Uprava zajedno sa strateškim

partnerom dostavila Ministarstvu gospodarstva.

"Držim da je sastanak bio vrlo konstruktivan i da smo dosta toga razjasnili, ostale su neke stvari

za pojasniti, kako nama, tako i treba razjasniti neke stvari s Europskom komisijom, kako bi

krenuli u sljedeću fazu, a to je slanje programa restrukturiranja u Bruxelles", rekao je Novak.

Napominje kako će se sada neformalnim putem komunicirati s Komisijom, a kada se razjasne i

tih nekoliko stvari i dobiju daljnje smjernice, tada će i krenuti u tu slijedeću fazu.

Upitan o upozorenjima sindikata koji kažu da odluku očekuju danas i da vremena više nema,

Novak je rekao da program restrukturiranja danas neće sigurno biti poslan u Bruxelles jer njega

faktički još nema.

"Danas smo razgovarali o nekim glavnim odrednicama o konceptu. Znači, program

restrukturiranja, kada razjasnimo ovih još par stvari, Uprava će u vrlo kratkom roku pripremiti

cjeloviti program restrukturiranja, koji će onda biti spreman za slanje", kazao je Novak.

Bulić: Sljedećih dana konačna odluka o postupanju s programom restrukturiranja

Predsjednik Uprave Uljanika Emil Bulić ocijenio je da je na sastanku, koji je bio vezan uz

najnovije aktivnosti u programu restrukturiranja, napravljen korak naprijed.

"Rekao bih da je ovo sada blizu završnice. Radimo na tome da u slijedećim danima donesemo

konačnu odluku o postupanju s programom restrukturiranja. Sada smo zajedno sa strateškim

partnerom i nadležnim ministarstvima usuglasili neke stvari oko otvorenih pitanja, dok ćemo

nešto još potvrditi u idućim danima. Pred nama je sad vrijeme konačne odluke tako da se

nadam da ćemo to tijekom narednog kratkog razdoblja, ne mogu reći točno u danima, usuglasiti

te dovršiti program i poslati ga na usvajanje u Komisiju", rekao je Bulić.

Upitan o suštini programa restrukturiranja i koje su promjene u odnosu na prvi plan, kazao je da

može govoriti o onom planu na kojem se radi posljednjih mjesec dana. "Nema promjena, iz

tjedna u tjedan se ide korak naprijed, ovo je vrijeme donošenja odluka, puno smo svi odgovorniji

i više se pažnje posvećuje svakom detalju", rekao je Bulić.

Dodaje da su se samo pitanja nekih pozicija, odnosno odgovornosti dionika, morala dodatno

pojasniti i usuglasiti.

Na pitanje je li razjašnjeno je li Danko Končar strateški partner s kojim će se slati program u
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Bruxelles i da se u idućim danima više neće govoriti o pismima namjere i novim strateškim

partnerima, odnosno da su oni dosad spominjani odustali, Bulić je odgovorio da "mora biti

uvjeren da je to tako".

"U toj dobroj vjeri i radimo sve ovo, uvjereni da i mi i strateški partner ispunjavamo uvjete koji su

pred nas stavljani cijelo ovo vrijeme", rekao je Bulić.

Novinari su pitali i pomoćnika ministra znači li to da država u ovom trenutku više ne traži novog

strateškog partnera, na što je Novak odgovorio da je program restrukturiranja i cijeli taj koncept

postavljen na način da je u ovom trenutku Danko Končar odabrani strateški partner od strane

Uprave i Nadzornog odbora Uljanika.

"Ne znači da interes drugih brodogradilišta koji su se obratili Ministarstvu gospodarstva i Vladi

RH, da oni neće moći biti uključeni, a to isto tako ne isključuje mogućnost, da, ako Danko

Končar odluči u nekom trenutku izaći iz cijele te priče, netko drugi ne može uskočiti na njegovo

mjesto", poručio je Novak.

Napominje da program restrukturiranja u Bruxelles šalje Ministarstvo financija, a nakon što

prođe evaluaciju stručnih službi Ministarstva gospodarstva.

Na pitanje s kojim strateškim partnerom, ponovio je da je po trenutnom konceptu programa

strateški partner Danko Končar, a hoće li naposljetku to biti on ili netko drugi, "to će pokazati

vrijeme".

Končar: Spreman sam ustupiti mjesto ili surađivati s drugim strateškim partnerom

Danko Končar je, na novinarski upit je li Kermas energija još uvijek strateški partner, odgovorio

kako za sada jest, ali i "ne mora biti" te da je nekom drugom "spreman ustupiti svoje mjesto ili

biti u partnerstvu s njim".

Na pitanje je taj "netko" Ukrajinac Vadim Novinski, odgovorio je da to može biti on, ali može biti i

netko treći, tko uopće do sada nije spominjan.

Rekao je i kako na današnjem sastanku nije bilo postavljeno pitanje postoji li neki drugi partner,

već je bit sastanka u tome da treba završiti i poslati program restrukturiranja.

Na pitanje koliko strateški partner po novomu programu treba pridonijeti restrukturiranju, Končar

je odgovorio da rješenje nije u strateškom partneru, jer "strateški partner ne znači financiranje"

te da je osnovno pitanje je li brodogradnja, odnosno Uljanik, kada se sanira, održiv ili nije.

Upitan misli li da Uljanik može biti održiv, odgovorio je da je "uvijek optimist".

Na dodatni upit misli li da su dva brodogradilišta na malom prostoru održiva situacija, uzvratio je

kako stalno ponavlja da treba racionalizirati, specijalizirati i ne duplirati kapacitet.

"Jedna funkcija može biti u jednom brodogradilištu, a druga u drugom", rekao je Končar,

dodajući kako to ne znači gašenje proizvodnje u Uljaniku i njezin nastavak u 3. maju.
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Ocijenio je i da kompenzacijske mjere koje su predložene u novom planu "više nego dovoljne".

Što se tiče nekretninskog biznisa u Puli, odgovorio je da je to opcija još uvijek otvorena, ali da o

tome trebaju drugi odlučiti i to ne samo grad (Pula). "Otkuda ćete vratiti rupu iz prošlosti.

Nastala je rupa u prošlosti i kako ćete je vratiti?", upitao je pritom Končar. (Hina)
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